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Odpověď na žádost o poskytnutí informace ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o 
svobodném přístupu k informacím ze dne 24. 11. 2016 
 

 
Vážený pane Hrbáči, 
 
Dopravní podnik města Brna, a.s. (dále jen „DPMB, a.s.“) obdržel dne 24. 11. 2016 Vaši žádost 
o poskytnutí informací, kdy jak uvádíte:  

Věc: Odpověď na můj předchozí dotaz : důvod zrušení nabídky pronájmu prostor na zastávce ZOO 
Bystrc zní : 

„Společnost DPMB, a.s. uplatnila své právo dle čl. 5.1. Nabídkové dokumentace a nabídkového 
řízení zrušila, DPMB, a.s. nabídkové řízení zrušila z toho důvodu, že v následujících měsících dojde 
k rekonstrukci stávajících prostor a s toho důvodu není možné prostory pronajímat.“ 

Můj dotaz tedy zní :  

Proč DPMB, a.s.  vypsal dvakrát po sobě nabídkové řízení na prostory, které vlastně nechce 
pronajmout ?  
 
V označené věci k Vaší žádosti ze dne 24. 11. 2016, v níž žádáte o poskytnutí výše uvedené 
informace, uvádí společnost DPMB, a.s. následující: 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
DPMB, a.s. vypsal nabídkové řízení s tím, že záměrem bylo pronajímat předmět nájmu 
dlouhodoběji. Mezi tím však došlo ke vzájemnému vypořádání majetkových vztahů se 
Statutárním městem Brnem. DPMB, a.s. tedy byl nucen reagovat na nově vzniklou situaci 
zrušením nabídkového řízení, neboť tímto celé pozbylo účelu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
 
 
JUDr. Eva Lukavská 
správní ředitelka 


